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AANWEZIG: mw I. Sabelis (GL), dhr P. van der Hoeven (PvdA), mw J. Ruitenberg,  dhr E. Boonstra (D66), dhr W. Heeremans 
(CDA), mw M. van Ierschot (CDA), dhr. R. Prins (NH), dhr J. Wulfers (VVD), dhr C. Leenders (VVD), mw A. van der Have (HBB) 
dhr P. van de Stadt (wethouder), dhr A. Schumacher (dir Ruimte), mw. C. Kuiper (wethouder), dhr S. Struijf 
 
voorzitter: dhr J. Maas 
commissiegriffier: mw M. Schrooten 
 
 

1. Vaststellen van de agenda van de commissievergadering van 11 januari 2010 
De agenda wordt conform vastgesteld 

2. Spreekrecht 
Er zijn 9 insprekers: dhr de Koning voor agendapunt 4, dhr Mannaert, dhr Damen en dhr 
Langerijs voor agendapunt 5, dhr Langerijs eveneens over: sneeuwruimen, dhr Wijtman, dhr 
Bondsée, dhr Beijen, dhr Geurink, dhr Scholtens, dhr Zandstra en dhr Kuttschrϋtter voor 
agendapunt 6. 
Dhr Langerijs informeert naar fietsvriendelijk strooibeleid bij sneeuw en gladheid. Wethouder 
Struijf geeft antwoord. 

3. Vervanging beschoeiing achter Dr. J.R.Thorbeckelaan 5-19 (A-stuk) 
Recent is geconstateerd dat de beschoeiing achter Dr. J.R.Thorbeckelaan 5-19 zich in slechte 
staat bevindt. Het onderhoud van deze beschoeiing bleek echter niet opgenomen te zijn in 
een van de onderhoudsprogramma’s. Na vragen van aanwonenden is gebleken dat deze 
beschoeiing toch gemeentelijk eigendom is en vervangen moet worden. De huidige staat van 
de beschoeiing is zo slecht dat vervanging noodzakelijk is. De geraamde vervangingskosten 
zijn € 20.000.  
Het college stelt aan de raad voor om voor het vervangen van de beschoeiing achter Dr. 
J.R.Thorbeckelaan 5-19 een bedrag van € 20.000 beschikbaar te stellen uit de Algemene 
Middelen 
Conclusie van de voorzitter: Hamerstuk voor de raad 
 

4. 
 
Verzoek om projectbesluit bouwplan Camplaan 40 (A-stuk) 
Het college stelt voor het gebruik van de tuin voor het perceel Camplaan 40 als buitenruimte 
van een kinderdagverblijf, af te wijzen 
Conclusie van de voorzitter: de commissie stemt in met het voorstel van het college om 
gebruik van tuin op deze manier af te wijzen 
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5. 
 
Schetsontwerp ten behoeve van het terrein van het voormalig Nova College (B-stuk) 
Voor het terrein van het voormalig Nova College is een schetsontwerp gemaakt dat uitgaat 
van de bouw van 99 woningen. Het plan past vanuit stedenbouwkundig oogpunt op de locatie 
en is reeds gepresenteerd aan omwonenden. 
Om verder te kunnen gaan met het plan is het van belang van de raadscommissie Ruimte te 
horen of zij akkoord kan gaan met de verdere uitwerking van het plan en de start van een 
planologische procedure specifiek voor dit project. 
 
Conclusie van de voorzitter: een meerderheid van de commissie geeft steun om het plan 
verder uit te werken. Over bevoegdheden wordt nu niet besloten, dat komt later terug 
 

6.  

 

 
Bouwplan Nieuw Overbos, Burgemeester Van Lennepweg 35 (B-stuk) 
Stichting Sint Jacob, AM Vastgoedontwikkeling en Syntrus Achmea willen op de locatie van 
het huidige Het Overbos een nieuw gebouw realiseren met 97 huurwoningen, 42 woningen 
psychogeriatrie, een wijkcentrum en een wijkservicepunt. Het plan is in strijd met het 
bestemmingsplan Landgoederen en Groene Gebieden. Het plan is nu zover dat een uitspraak 
over de haalbaarheid van het plan door de raadscommissie Ruimte gewenst is.  
Conclusie van de voorzitter: de commissie is in meerderheid voor de uitwerking van het plan 

7. 
 
Ontwerp structuurvisie Noord-Holland 2040 o.v.v. Groen Links 

Kernvraag: Twee vragen naar aanleiding van dit punt: 
a - aangezien de onderliggende stukken niet beschikbaar zijn via het RIS - kunt u ons nog eens laten weten wat u 
verwacht van het regionale commentaar op de plannen? 
b - zijn er nog specifieke punten voor Heemstede die mogelijkerwijze nog andere strategie behoeven (b.v. direct 
contact met provinciale staten) - zo mogelijk via de provinciale kaders van de diverse partijen? 
Beantwoording door wethouder van de Stadt. 

 

8. 

 

 
Vaststelling actieplan Geluid in het kader van de EU-richtlijn Omgevingslawaai/ Wet 
geluidhinder o.v.v. Groen Links 

Kernvraag: GL heeft de indruk dat het besluit vooral gaat over geluidsoverlast bij huizen van treinen en 
autoverkeer. Nu lijkt het zo dat afgelopen jaar ook de geluidsoverlast van Schiphol is toegenomen. Vraag: is hierin 
ook voorzien in genoemde stukken? Is er aanleiding om het actieplan uit te breiden met een 
paragraaf over vliegtuiggeluidsoverlast? 
Beantwoording door wethouder Struijf. 

 

9. 
 
Zoekduurverkorting huishoudens met kinderen o.v.v. CDA 

Kernvraag:Als je groepen “bevoorrecht” met het verkrijgen van huisvesting zet je altijd andere groepen op 
achterstand. 
M.b.t. de groep vallend onder 1: Jong zwanger worden is een grote eigen verantwoordelijkheid. Hoe noodzakelijk is 
het dat hier een voorrangspositie uit voortvloeit? 
M.b.t. de groepen vallend onder 2: Is het terecht dat deze groepen voorrang krijgen en zeker met name degenen die 
OVERLAST” bezorgen dat zij “bevoordeeld” worden? 
Met name de 2e groep zou wel eens omvangrijk kunnen zijn. Kan er een indicatie gegeven worden. 

Beantwoording door wethouder Struijf 

10. 
 
Overzicht bouwprojecten  
Hier worden geen opmerkingen over gemaakt 

11. 
 
Actiepuntenlijst 
De nummers 09/13 09/16 en 09/18 zijn afgehandeld. Wethouder van de Stadt zegt toe op 
09/17 nog deze maand antwoord te zullen geven. 

12. 
 
Wat verder ter tafel komt 
Er zijn geen opmerkingen 

 


